

STYRELSEMÖTE

Onsdagen den 10 april. Plan 3.

Närvarande: Klara Kindahl, Markus Clasen, Jenny Edsvik, Tilda Herrlin, Agnes Eklund, Julia Nordholm, Hanna Holland

#1 Mötet öppnas

Ordförande öppnar mötet 13:20

#2 Runda med uppdatering kring vad som hänt sen senast i utskotten

Ordförande och kassör har p.g.a sjukdom inte kunnat göra krögarprovet. Arbete sker med att hitta ett nytt datum. Ordförande har även varit på ledningsgruppsmöte. Lokalansvarig student har fått ett mail angående bokning av sektionslokalen, LAS har svarat på mailet men inte fått något svar tillbaka. Mottagningen har haft faddervärvning. Festeriet har haft pub.

#3 Sektionslokalen

Klubbmästare har haft möte med bygg. Det har skrivits ett dokument med förslag på vad som kan göras för att få lokalen att kännas mer sammanhållen. T.ex vill arkitektur och bygg plocka bort gallerna på fönsterna och byggskyltarna. Vidare genomföra en allmän uppfräschning på ytskikt samt måla båda sektionernas loggor samt se över belysningen, tavlor och skyltar. En annan önskan är att få in mer symboler och ting från sektionens olika utskott samt fler växter. Bygg har fått ett ok från sin styrelse och vill genomföra förändringarna innan valborgspubrundan.

Kostnaderna för förändringarna delas med bygg. Ingen exakt budget är fastställd utan festeriet vill först stämma av med arkitektursektionens styrelse. Styrelsen godkänner att förändringar görs i sektionslokalen.

#4 Bemärkelsekomitén

Bemärkelsekomiteen har sammanställt ett dokument/reglemente för bemärkelser. I detta finns också prisexempel och budget för inköp av medaljer. Styrelsen tycker att allt ser bra ut men ekonomin behöver stämmas av med kassör.

#5 Kommande aktiviteter

- Valborgspubrundan 28 april
- A-bar 2 maj
- Slutfest 29 maj

#6 Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet 13:00